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 Komisia  Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja k hospodáreniu s 

majetkom 

 

 

 Košice: 04.02.2020 

 Číslo: 3036/2020/OSM-2615 

 Vybavuje: Ing. Darina Šebeňová  

 email: darina.sebenova@vucke.sk 

 telefón: 055/7268 322 

 mobil: 0918 766 017 

 

 

ZÁPISNICA 

 

z 12. rokovania Komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

k hospodáreniu s majetkom, konaného dňa 03.02.2020 

na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v  Košiciach 

zasadačka č. 310 (2. poschodie) . 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 
 

1. Otvorenie 

2. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o poskytovaní 

dotácií 

3. Návrh Štatútu Dotačnej komisie Košického samosprávneho kraja pre poskytovanie 

dotácií 

4. Zmena a  doplnenie všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 

1/2002 o používaní symbolov Košického samosprávneho kraja v znení Všeobecne 

záväzného nariadenia č.  8/2008 a č. 5/2014 

5. 2. etapa protikorupčných opatrení 

a) Rokovací poriadok Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

b)  Rokovací poriadok komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja   

c)  Zásady hospodárenia s majetkom Košického samosprávneho kraja 

6. Zmena uznesenia Zastupiteľstva KSK č. 303/2015 zo dňa 7. decembra 2015 a zmena 

uznesenia Zastupiteľstva KSK č. 552/2017 zo  dňa 21. augusta 2017     
7. Správa o kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Košického samosprávneho kraja 

za rok 2019 

8. Informácia o plnení uznesení Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja týkajúcich 

sa hospodárenia s majetkom 

9. Rôzne 

10. Záver 

 

 

K bodu č. 1   

Otvorenie  

Predseda komisie privítal prítomných členov komisie a hostí a otvoril 12. rokovanie komisie. 

Z celkového počtu 25 členov komisie je prítomných 15 členov komisie, čo je nadpolovičná 

väčšina a komisia je uznášaniaschopná.  
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Predseda komisie požiadal členov komisie o  hlasovanie o programe ako celku. 

 

Uznesenie č. 1/2020 

Komisia schvaľuje program 12. rokovania komisie.  
 

Hlasovanie č.  1 

Prítomní: 15 

Za: 15                                          Proti:  0                                    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

Predseda komisie skonštatoval, že program 12. rokovania komisie bol schválený. 

 

K bodu č. 2 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o poskytovaní 

dotácií 

O obsahu materiálu informovala Ing. Mgr. Jarmila Hviščová z Agentúry na podporu 

regionálneho  rozvoja Košice, n. o.  

 

Diskusia: 

Ing. Emil Ďurovčík – zaujímal sa o zapojenie verejnosti do hodnotenia žiadostí o poskytnutie 

dotácie, nepovažuje za objektívne ak predseda KSK je oprávnený zrušiť vyhlásenú výzvu (§5 

ods.7), nesúhlasil so stanovenými ukazovateľmi o výške dotácie pre  územie (okres). 

Ing. Igor Petrik – kedy vstupuje poslanec Zastupiteľstva KSK do hodnotenia žiadosti 

o poskytnutie dotácie. 

Ing. Jozef Želinský – informoval, že impulz na vytvorenie všeobecne záväzného nariadenia 

o dotáciách vzišiel z Kultúrnej komisie Zastupiteľstva KSK, ktorej je členom. Podľa jeho 

názoru uvedené nariadenie malo byť pred predložením na zasadnutie zastupiteľstva  najprv 

prerokované s predsedami komisií. 

Ing. Ľubomír Hudák – časť jeho pripomienok bola zapracovaná; nesúhlasí so zložením 

dotačnej komisie a s hlasovacím právom 2 zamestnancov Úradu KSK ako členov dotačnej 

komisie. 

Ing. Ján Jakubov – ak predseda KSK zruší výzvu mal by uviesť aj dôvod, inak je to 

nedemokratické, ak hodnotitelia  navrhnú poradie, zmeniť ho môže dotačná komisia, ale 

musia zahlasovať všetci jej členovia, demokratickejšie by bolo ak by súhlasili so zmenou 3/5 

všetkých členov komisie.  

Na diskusné príspevky odpovedali Ing. Mgr. Jarmila Hviščová a JUDr. Boris Bilčak, riaditeľ 

kancelárie predsedu KSK. 

 

Uznesenie č.  2/2020  

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predmetný materiál prerokovať a schváliť 

Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja o poskytovaní dotácií. 

 

Hlasovanie č.  2  

Prítomní: 16 

Za: 11                                          Proti: 0                                    Zdržal sa: 5 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 3: 

Návrh Štatútu Dotačnej komisie Košického samosprávneho kraja pre poskytovanie 

dotácií 
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O obsahu materiálu informovala Ing. Mgr. Jarmila Hviščová z Agentúry na podporu 

regionálneho  rozvoja Košice, n. o.  

 

Uznesenie č. 3/2020  

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predmetný materiál prerokovať a schváliť 

Štatút Dotačnej komisie Košického samosprávneho kraja pre poskytovanie dotácií. 

 

Hlasovanie č. 3 

Prítomní: 16 

Za: 11                                        Proti:  0                                    Zdržal sa: 5 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 4: 

Zmena a  doplnenie všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 

1/2002 o používaní symbolov Košického samosprávneho kraja v znení Všeobecne 

záväzného nariadenia č.  8/2008 a č. 5/2014 

O obsahu materiálu informovala Mgr. Martina Kožárová, zástupkyňa riaditeľa kancelárie 

predsedu KSK.  

 

Diskusia:  

Mgr.  Štefan Rychnavský – zaujímal sa, či sa nové logo a zobrazenia jednotlivých častí kraja 

konzultovali aj s Prešovským krajom, lebo časť územia Spiša je v uvedenom kraji. 

Ing. Emil Ďurovčík – na doterajšie logo kraja si ľudia zvykli, nevidí dôvod ho meniť, 

s terajším logom sú vytlačené propagačné materiály, zaujímal  sa či prebehla komunikácia aj 

so susedným vyšším územným celkom. 

Ing. Ján Jakubov – aký je dôvod na zmenu loga a kto dal podnet na jeho zmenu, materiály 

s logom sú aj v Bruseli, či bola vyhlásená súťaž na nové logo a kto sa k nemu vyjadroval, 

odporúča komunikovať s akademickou obcou a zmena loga si zaslúži diskusiu aj odbornej 

verejnosti. 

Ing. Igor Petrik – odporúča taktiež diskusiu o novom logu KSK aj s verejnosťou. 

Mgr. Peter Berinšter – veľa inštitúcií mení  loga. 

Na otázky vznesené v diskusii odpovedali Mgr. Martina Kožárová a JUDr. Boris Bilčak. 

 

Uznesenie č. 4/2020  

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK požiadať predsedu KSK, aby problematika 

nového loga KSK bola konzultovaná s akademickou obcou a s odbornou verejnosťou. 

 

Hlasovanie č. 4  

Prítomní: 17 

Za:  17                                         Proti:   0                                  Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 5: 

2. etapa protikorupčných opatrení 

a) Rokovací poriadok Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

b)  Rokovací poriadok komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja   

c)  Zásady hospodárenia s majetkom Košického samosprávneho kraja 
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a) Rokovací poriadok Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

O obsahu materiálu informovala PhDr. Anna Heribanová, vedúca organizačného oddelenia 

Úradu KSK. 

 

Diskusia:  

Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová – odporúča v úradnej emailovej adrese uvádzať slovo 

„poslanec“. 

Ing. Ľubomír Hudák – podstatná časť pripomienok bola akceptovaná; odporúča zapracovať 

možnosť hlavného kontrolóra hlásiť sa elektronicky do rozpravy a v § 46 možnosť faktickej 

poznámky pre hlavného kontrolóra; zúčastňuje  sa zasadnutí Zastupiteľstva KSK s hlasom 

poradným, hlási sa do rozpravy a niekedy nie je mu umožnené vystúpiť v rozprave. 

Ing. Emil Ďurovčík – víta možnosť vystúpenia občanov na zasadnutí Zastupiteľstva KSK 

a navrhuje zaradiť uvedený bod „Otvorená samospráva“ pred bodom „Interpelácia“, 

dotazoval sa kto spracuje informatívnu správu o príslušnom regióne pri výjazdovom rokovaní 

Zastupiteľstva KSK. 

Ing. Ján Jakubov – odporúča vystúpenie občanov zaradiť na 11,00 hod. tak, ako je tona 

zasadnutiach  Mestského zastupiteľstva v Košiciach.  

S návrhom zaradiť vystúpenie občanov na 11,00 hod., resp. hneď po skončení v tom čase 

prerokovávaného bodu podľa programu Zastupiteľstva KSK sa stotožnili Ing. Emil Ďurovčík 

a JUDr. Ing. Peter Huba, PhD. 

Ing. Igor Petrik – v rokovacom poriadku by malo byť zapracované právo hlavného kontrolóra 

vystúpiť v rozprave k  materiálom, umožnenie vystúpenia by nemalo byť v právomoci 

predsedajúceho. 

Ing. Martina Dutková, PhD. – niektorý z poslancov by si mal osvojiť požiadavky hlavného 

kontrolóra a predniesť ich na zasadnutí zastupiteľstva. 

Ing. Zuzana Kleinová – je toho názoru, že  hlavný kontrolór by mal mať možnosť faktickej 

poznámky, má právo sa vyjadriť k materiálom. 

Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová – vystúpi v diskusii na Zastupiteľstve KSK, aby v rokovacom 

poriadku bola zapracovaná možnosť hlavného kontrolóra hlásiť sa do rozpravy elektronicky 

a mal právo faktickej poznámky. 

Na otázky odpovedali PhDr. Anna Heribanová a JUDr. Boris Bilčak. 

 

Uznesenie č. 5/2020  

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predmetný materiál prerokovať a schváliť 

Rokovací poriadok Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja za podmienky, že v 

§ 30 Otvorená samospráva bude v ods. (1) uvedené, že do návrhu programu 

Zastupiteľstva KSK sa bod „Otvorená samospráva“ zaradí na 11,00 hod. hneď po 

skončení v tom čase prerokovávaného bodu podľa návrhu programu. 

 

Hlasovanie č. 5  

Prítomní: 16 

Za:  16                                         Proti:  0                                    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

b)  Rokovací poriadok komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja   

O obsahu materiálu informovala PhDr. Anna Heribanová, vedúca organizačného oddelenia 

Úradu KSK. 
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Diskusia:  

Ing. Emil Ďurovčík – nesúhlasí s vyhotovením zvukového záznamu z rokovania komisií, ani 

na zasadnutí výborov Národnej rady SR sa nevyhotovujú. 

Ing. Igor Perik a Ing. Ján Jakubov – ich diskusné príspevky sa týkali formulácie § 7 o vzdaní 

sa člena komisie svojho členstva v komisii (kedy nastane vzdanie sa) a odporúčali 

neobmedzovať vystúpenie člena komisie na 5 min (§ 5 ods. 7). 

Ing. Igor Petrik – diskutoval aj o neverejných rokovaniach komisie (§ 11) a je toho názoru, že 

dopredu by malo byť určené, ktoré body rokovania komisie budú neverejné. 

 

Uznesenie č. 6/2020  

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predmetný materiál prerokovať a schváliť 

Rokovací poriadok komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja za 

podmienky, že v Rokovacom poriadku komisií Zastupiteľstva KSK budú/bude: 

 

a) v § 9 Rokovanie komisie v ods. 7 vypustené slová o dĺžke rečníckeho príspevku 

„spravidla 5 minút“. 

 

Hlasovanie č.  6  

Prítomní: 17 

Za:   16                                        Proti:  0                                    Zdržal sa: 1 

Návrh bol schválený. 

 

b) vypustený celý § 10 Zvukový záznam z rokovaní komisií 

 

Hlasovanie č.  7  

Prítomní: 17 

Za:   10                                        Proti:  5                                    Zdržal sa: 2 

Návrh bol schválený. 

 

c) do §7 Členovia komisie doplnené, že vzdanie sa svojho členstva v komisii nastane 

dňom podpísania uznesenia Zastupiteľstva KSK predsedom KSK, na ktorom bolo 

vzdanie sa členstva zastupiteľstvu oznámené. 

 

Hlasovanie č.  8  

Prítomní: 17 

Za:   17                                        Proti:  0                                    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

c)  Zásady hospodárenia s majetkom Košického samosprávneho kraja 

O obsahu materiálu informovala Ing. Darina Šebeňová, vedúca odboru správy majetku  Úradu 

KSK. 

 

Diskusia:  

Ing. Igor Petrik – odporúča, aby predseda mal právo schváliť nájom nehnuteľného majetku 

pre obce a mestá do 30 rokov z dôvodu čerpania finančných prostriedkov z fondov. 

Ing. Emil Ďurovčík – neodporúča, aby nájom do 30 rokov schvaľoval predseda KSK, ale 

Zastupiteľstvo KSK. 
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Ing. Ján Jakubov – diskutoval o obsahu § 8 Výpožička majetku a neodporúča výpožičku 

majetku pre právnické osoby alebo združenia založené KSK alebo s účasťou KSK za účelom 

dosiahnutia zisku. Poukázal na výpožičku majetku štátu len pre organizácie zriadené štátom. 

Užívanie majetku uvedenými subjektmi je možné nájmom z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa, ktoré schvaľuje zastupiteľstvo 3/5 väčšinou všetkých poslancov. 

Ing. Zuzana Kleinová – taktiež neodporúča výpožičku pre subjekty založené za účelom 

dosiahnutia zisku bez ohľadu na účasť KSK v nich, považuje to za porušenie hospodárskej 

súťaže. Taktiež výpožičku odporúča len pre organizácie v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK 

a pre právnické osoby alebo združenia založené KSK, ktoré nepodnikajú. 

Na diskusné príspevky reagovala tajomníčka komisie a JUDr. Boris Bilčak. 

 

Uznesenie č. 7/2020  

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predmetný materiál prerokovať, vypustiť v § 8 

Výpožička majetku ods. 6 písm. b), tzn.  výpožičku majetku pre právnické osoby alebo 

združenia, ak sa jedná o subjekty s majetkovou alebo inou účasťou KSK založené za 

účelom dosiahnutia zisku a schváliť Zásady hospodárenia s majetkom Košického 

samosprávneho kraja s účinnosťou od 01.04.2020. 

 

Hlasovanie č. 9  

Prítomní: 17 

Za: 16                                          Proti:  0                                    Zdržal sa: 1 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 6: 

 Zmena uznesenia Zastupiteľstva KSK č. 303/2015 zo dňa 7. decembra 2015 a zmena 

uznesenia Zastupiteľstva KSK č. 552/2017 zo  dňa 21. augusta 2017 

O obsahu materiálu informovala tajomníčka komisie. 

K materiálu nebola diskusia.  

 

Uznesenie č. 8/2020  

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predmetný materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 10  

Prítomní: 14 

Za: 14                                          Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 7: 

Správa o kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Košického samosprávneho 

kraja za rok 2019 

O obsahu materiálu informoval  Ing. Ľubomír Hudák, hlavný kontrolór KSK.  

K materiálu nebola diskusia.  

 

Uznesenie č. 9/2020  

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predmetný materiál zobrať na vedomie. 

 

Hlasovanie č.  11  

Prítomní: 14 

Za: 14                                          Proti:  0                                    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 
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K bodu č. 8: 

Informácia o plnení uznesení Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

týkajúcich sa hospodárenia s majetkom 

O obsahu materiálu informovala tajomníčka komisie. 

K materiálu  nebola diskusia.  

Komisia nebola uznášaniaschopná.  

 

K bodu č. 9: 

Rôzne 

9.1. Tajomníčka komisie informovala,  že požiadavka Ing. Milana Kicka o náhrade 

cestovných nákladov pre členov komisií neposlancov s bydliskom mimo mesta Košice je 

v riešení. 

 

9.2. Mgr. Peter Berinšter sa zaujímal ako je riešený dopravný  prístup do areálu  Strednej 

športovej školy, Tr. SNP 104, Košice. 

Na jeho dotaz odpovedala tajomníčka komisie. 

 

K bodu č. 10: 

Záver 

Predseda komisie Ing. Ján Jakubov konštatoval, že program rokovania komisie bol vyčerpaný, 

poďakoval prítomným za účasť a uviedol, že ďalšie rokovanie komisie sa uskutoční dňa 

06.04.2020 o 13,30 hod. na Úrade Košického samosprávneho kraja v zasadačke č. 310. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

.................................................... 

                   Ing. Darina Šebeňová  

tajomník komisie 

...................................................... 

Ing. Ján Jakubov 

predseda komisie 

 

  
                                                                                                                                     


